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Protokół Nr XXVI/17 

z XXVI sesji Rady Gminy Janów 

z dnia 21 lipca 2017 roku 

 

 Na stan 15 Radnych w sesji uczestniczy 13, nieobecny- Adam Hościłowicz oraz Marcin 

Kieżel. Ponadto udział biorą: Wójt Gminy Pan Czesław Jan Kiejko, Skarbnik Gminy Pani 

Dorota Bohdan, Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski oraz delegacja mieszkańców wsi 

Nowowola. 

 

Obradom przewodniczy Przewodniczący Rady Gminy Pan Antoni Rymarski. 

Protokolantka – Marta Muklewicz 

Miejsce posiedzenia Rady – sala konferencyjna w Urzędzie Gminy w Janowie.. 

Czas trwania obrad: 10.00 – 12.30 

 

1. OTWARCIE SESJI. 

 

 Obrady otworzył Pan Antoni Rymarski – Przewodniczący Rady Gminy. Serdecznie 

powitał Radnych oraz pracowników gminy. Stwierdził, że na stan 15 radnych, w sesji 

uczestniczy 13, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

2. PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD. 

 

Prowadzący obrady Pan Antoni Rymarski odczytał porządek dzienny sesji, jak w 

zawiadomieniu. Zapytał, czy będą propozycje zmian w porządku obrad. Pan Radny Józef 

Bochenko złożył wniosek o dopisanie punktu, jako: informacja Wójta Gminy Janów odnośnie 

budowy wytwórni masy asfaltowej. Przewodniczący Rady wniósł wniosek o odrzucenie 

wniosku Pana Józefa Bochenki, aby Rada Gminy nie uwzględniała dodatkowego punktu do 

porządku obrad w tej sprawie. Przewodniczący zarządził głosowanie o niewprowadzanie tego 

punktu do porządku obrad. 11 Radnych zagłosowało za odrzucenie wniosku Radnego Gminy 

Pana Józefa Bochenko.  

Następnie porządek obrad został odczytany i poddany pod głosowanie. Za przyjęciem 

porządku obrad głosowało 12 Radnych, 1 Radny był przeciwny. 

 



1.  Otwarcie sesji. 

2.  Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja z pracy Wójta Gminy Janów. 

4. Interpelacje i zapytania Radnych. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Janów na 2017 r.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia terminu i miejsca wyboru sołtysa Sołectwa 

Kamienica. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej 

stanowiącej własność Gminy Janów. 

9.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu użytkowego 

stanowiącego własność Gminy Janów. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 1 

stanowiącego własność Gminy Janów. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgodny na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 2 

stanowiącego własność Gminy Janów. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu targowiska w Janowie. 

13. Wyrażenie opinii w sprawie przebiegu drogi ekspresowej S19 przez teren gminy 

Janów. 

14. Przyjęcie protokołu z XXV Sesji Rady Gminy Janów. 

15. Wolne wnioski. 

16. Zamknięcie sesji. 

 

3. INFORMACJA Z PRACY WÓJTA GMINY JANÓW. 

 

Informację przedstawił Wójt Gminy Janów Pan Czesław Jan Kiejko. Poinformował, iż 

od ostatniej sesji sprawa hydroforni dobiegła końca tym sensie, że została podpisana umowa i 

został ogłoszony przetarg i będziemy wyłaniać wykonawcę i w miesiącu lutym następnego roku 

hydrofornia zostanie oddana do użytku. Następna sprawa to składaliśmy wniosek na ocieplenie 

budynku po byłych elektrykach. W poniedziałek została podpisana umowa na około 1 mil zł. 

Budynek wymaga gruntownego remontu i dlatego zostanie ogłoszony przetarg. Kolejna sprawa 

to została wykonana droga Białousy-Łubianka i jesteśmy w trakcie oddawanie j jej do użytku. 

Została również wykonana droga w Nowowoli. Ta droga sprawiła dla nas najwięcej kłopotów, 



ponieważ trzeba było przebudować słupy energetyczne znajdujące się w pasie drogowym. 

Koszt budowy tej drogi to około 1,5 mil zł. 

Kolejna sprawa to remont byłej szkoły w Kizielanach. Nie udało się naj jej sprzedać, a nie 

chcemy przecież tej nieruchomości sprzedać za bezcen. Jan wyremontujemy to będzie to służyć 

mieszkańcom Kizielan i okolic. 

Następnym tematem była droga dojazdowa do pól łącząca wsi Trofimówka i Kuplisk. Droga ta 

jest w bardzo złym stanie, jest trudno przejezdna samochodem z dwoma napędami. Drogę tą 

należy wytyczyć, oborać i wysypać żwirem. Być może uda się pozyskać na to środki z 

zewnętrzne. Droga ta prowadzi do wielu pól i łąk mieszkańców wsi Trofimówka, Marchelówka 

i Kupliska. 

Jeśli chodzi o informacje odnośnie budowy wytwórni mas bitumicznych Pan Wójt 

stwierdził, że gmina nie ma takiej potrzeby, aby budować taką wytwórnię a taką budową niech 

się zajmą firmy drogowe. Wypowiedz Pana Wójta przerwała Sołtys wsi Nowowola Pani 

Justyna Maksimczyk pytaniem o informacje w internecie odnośnie planowanej budowy 

wytwórni masy asfaltowej w Nowowoli. Przewodniczący Rady odebrał głos Pani Sołtys i 

zacytował statut gminy.  

W dalszej części Wójt poinformował, iż jedna z firm drogowych złożyła wniosek o budowę 

takiej wytwórni. Urząd wszcząć postępowanie w tej sprawie. Zostały wysłane zapytania do 

instytucji odpowiedzialnych za ochronę środowiska. Wójt powiedział również, że o decyzji 

odpowiednich organów zostaną poinformowani mieszkańcy wsi Nowowola. 

  

4. INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH. 

 

Radny Gminy Pan Zdzisław Stasiełuk – zapytał, co z posypywaniem dróg oraz czy coś 

będzie robione w sprawie uli w Przystawce 

Wójt Gminy Pan Czesław Jan Kiejo – opowiedział, iż część dróg została już podsypana 

pozostałe zostaną podsypane w najbliższym czasie. Podsypywanie dróg będzie przebiegało na 

zasadach takich samych jak w roku ubiegłym. Jeśli chodzi o ulicę w Przystawce to trwają 

prace projektowe. Rozpatrywane są dwie wersje. Jedna z wybrania podbudowy pod asfaltu do 

gruntu rodzimego, a druga wersja to wykonanie odwodnienia i ułożenie nowej nawierzchni. 

Radny Gminy Pan Wacław Raczkowski – zapytał po raz czwarty, kiedy będą znaki na 

koloniach. Poprosił o podanie konkretnej daty. 

Przewodniczący Rady Pan Antoni Rymarski poinformował, że odpowiedz zostanie 

przekazana na piśmie. 



Przewodniczący Rady Pan Antoni Rymarski zwrócił uwagę, iż w dzisiejszej sesji uczestniczą 

media i poprosił przedstawiciela mediów o przedstawienie się. Dziennikarz przedstawi się, iż 

jest z Nowin Sokólskich i nazwa się Mieczysław Jurkowski. 

 

5. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIAN W BUDŻECIE GMINY JANÓW NA 

2017 R.  

 

 Głos zabrała Skarbnik Gminy Pani Dorota Bohdan. Poinformowała, iż od ostatniej sesji 

Rady Gminy do budżetu gminy wpłynęły następujące kwoty i wystąpiły następujące zmiany: 

1. Dotacja  z Województwa Podlaskiego  dla  Ochotniczej Straży Pożarnej na zakup sprzętu 

ratowniczo gaśniczego (Umowa DIT-II-3031.95.2017)  

2. Zwiększono dochody z tytułu opłat  pochodzących z  zezwoleń na sprzedaż alkoholu  

3. Zwiększono dotację  z PUW na wypłatę zasiłków okresowych -FB-II.3111.232.2017.MA  

4. Zwiększono dotację z PUW na wypłatę zasiłków stałych - FB-II.3111.237.2017.MA  

5. Zwiększono dotację z PUW na wyposażenie szkół w podręczniki, materiały edukacyjne - 

FB-II.3111.248.2017.BB  

6. Zwiększenie dotacji z PUW  na wypłatę zryczałtowanych dodatków energetycznych w III 

kwartale 2017 roku - FB-II.3111.238.2017.BB  

7. Zmniejszenie dotacji  od Wojewody Podlaskiego na  inwestycję "Przebudowa drogi 

gminnej Nr 103928B w miejscowości Nowowola wraz z niezbędną infrastrukturą techniczną" 

- FB-II.3111.79.2017.BB  

8.Zwiększenie środków własnych na inwestycje "Przebudowa drogi gminnej na odcinku od 

drogi powiatowej Nr 1308B do miejscowości Łubianka " oraz " Przebudowa ulicy 

wewnętrznej wraz z niezbędną infrastrukturą techniczną w miejscowości Janów "  

9. Wprowadzono wydatki majątkowe w związku z wypłatą odszkodowania za działkę rolnika 

przeznaczoną pod inwestycje drogowe  

10. W załączniku inwestycyjnym do uchwały przeniesiono  wydatki z rozdziału 60001 do 

rozdziału 60016.  

11. Wprowadzono wydatki majątkowe  dotyczące projektu " Rewitalizacja wsi Kizielany 

poprzez nadanie nowych funkcji dawnej szkole oraz jej otoczeniu"  

12. Zwiększono wydatki majątkowe dotyczące projektu "Budowa targowicy w Janowie"  

13. Wprowadzono wydatki bieżące w dziale Rolnictwo z przeznaczeniem na prace przy 

zalewie wodnym we wsi Sitawka.  

14. Wprowadzono wydatki dotyczące remontu świetlicy wiejskiej w Rudawce, zmniejszono 



w związku z tym wydatki na zakup materiałów na potrzeby innych nieruchomości gminnych.  

15. Zmniejszono wydatki na dodatkowe wynagrodzenie roczne w poszczególnych działach 

klasyfikacji budżetowej,  

16. Wprowadzono wydatek dotyczący pomocy finansowej na zadanie majątkowe ( zakup 

samochodu służbowego)   dla Komendy Powiatowej Straży Pożarnej w Sokółce  

17. Poprawiono błędną klasyfikację budżetową dotyczącą utworzenia rezerwy na 

nieprzewidziane wydatki. 

 Wobec braku uwag Skarbnik Gminy Pani Dorota Bohdan odczytała projekt uchwały nr 

XXVI/150/17 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok, który został poddany pod 

głosowanie. Za przyjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych. 

Uchwała Nr XXVI/150/17 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok w załączeniu 

do protokołu. 

 

6. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE OKREŚLENIA TERMINU I MIEJSCA 

WYBORU SOŁTYSA SOŁECTWA KAMIENICA. 

 

 Kwestie omówił Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski. Poinformował, iż w dniu 29 

maja 2017 roku Pan Kazimierz Sawicki złożył rezygnację z funkcji sołtysa ze względu na 

stan zdrowia. W związku z powyższym należy podjąć uchwałę określającą termin i miejsce 

wyboru sołtysa sołectwa Kamienica. Została przygotowana taka uchwała określająca dzień 

wyboru nowego sołtysa na 10 sierpnia 2017 roku.  

 Następnie Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski odczytał projekt uchwały Nr 

XXVI/151/17 w sprawie określenia terminu i miejsca wyboru sołtysa Sołectwa Kamienica, 

który został poddany pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały Radni opowiedzieli się 

jednogłośnie.  

Uchwała Nr XXVI/151/17 w sprawie określenia terminu i miejsca wyboru sołtysa 

Sołectwa Kamienica jest załącznikiem do protokołu. 

 

7. PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ W SPRAWIE UCHWALENIA 

GMINNEGO PROGRAMU PRZECIWDZIAŁANIA PRZEMOCY W RODZINIE 

ORAZ OCHRONY OFIAR PRZEMOCY W RODZINIE NA LATA 2015-2023. 

 

 Projekt uchwały omówiła Kierownik GOPS Pani Urszula Dawidowicz. Poinformowała, 

iż zadania w zakresie przeciwdziałania przemocy w rodzinie są realizowane przez organy 



administracji rządowej i jednostki samorządu. Do zadań własnych gminy należy w 

szczególności tworzenie gminnego systemu przeciwdziałania przemocy w rodzinie, w tym: 

opracowanie i realizacja gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz 

ochrony ofiar przemocy w rodzinie. Gmina Janów ma opracowany taki program.  

Projekt przygotowany na dzisiejszą sesje dotyczy zmian w rozdziale IX tj., którym jest 

harmonogram działań. Harmonogram działań jest rozszerzony o terminy realizacji 

poszczególnych działań.  

 Następnie Pani Kierownik GOPS odczytała projekt uchwały Nr XXVI/152/17 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2015-2023, który został poddany 

pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych. 

Uchwała Nr XXVI/152/17 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w 

Rodzinie na lata 2015-2023 jest załącznikiem do protokołu. 

 

8. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA SPRZEDAŻ 

ZABUDOWANEJ NIERUCHOMOŚCI GRUNTOWEJ STANOWIĄCEJ WŁASNOŚĆ 

GMINY JANÓW 

 

 Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski. 

Poinformował, iż Gmina Janów jest właścicielem nieruchomości w Janowie przy ulicy 

Browarnej na działach 483/1 i 483/3. Dotychczas te nieruchomości były wydzierżawiane 

wcześniej przez firmę Przedsiębiorstwo Handlowo-Usługowe Rol-Agro a następnie 

wydzierżawia tę nieruchomość Pan Zdzisław Lewkowicz. Ta nieruchomość jest 

wydzierżawiana już od kilkunastu lat. Przy projekcie uchwały jest dołączone uzasadnienie. Pan 

Sekretarz Gminy odczytał uzasadnienie, po czym odniósł się do uzasadnienia mówiąc, że 

odpowiednio rada lub sejmik w odniesieniu do nieruchomości stanowiących własność jednostki 

samorządu terytorialnego, może przyznać w drodze uchwały, pierwszeństwo w nabywaniu 

dzierżawcom budynków mieszkalnych lub użytkowych, stanowiących w całości przedmiot 

najmu lub dzierżawy. Przedmiotem zbycia powinna być nieruchomość wraz z gruntem 

niezbędnym do racjonalnego korzystania z budynku. Ze względu na brak bezpośredniego 

dojazdu do zbywanej nieruchomości oraz zabagnioną znaczną powierzchnię działki od strony 

rzeki, która z uwagi na swoje położenie jak i nieprzydatność do realizacji zadań ustawowych 

Gminy, przy sprzedaży budynku użytkowego zaplanowano sprzedaż całej nieruchomości.  



Ze względu na przyznane pierwszeństwo zastosowano tryb bezprzetargowy. 

 Następnie Sekretarz Gminy odczytał projekt uchwały Nr XXVI/153/17 w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej stanowiącej własność Gminy 

Janów, który został poddany pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały opowiedziało się 13 

Radnych.  

Uchwała Nr XXVI/153/17 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

zabudowanej stanowiącej własność Gminy Janów jest załącznikiem do protokołu. 

 

9.PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA SPRZEDAŻ 

LOKALU UŻYTKOWEGO STANOWIĄCEGO WŁASNOŚĆ GMINY JANÓW 

 

 Projekt uchwały omówił Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski. Sekretarz Gminy w 

pierwszej kolejności odczytał uzasadnienie załączone do projektu uchwały a następnie odniósł 

się do uzasadnienia. Poinformował, iż jeśli chodzi o ten budynek są dwa lokale mieszkalne i 

lokal użytkowy. Na lokale mieszkalne pr4zysługuje prawo pierwokupu przez najemcę. Jeśli 

chodzi o sprzedaż lokalu użytkowego w formie bezprzetargowej musi być zgoda rady gminy. 

Sprzedaż odbywa się za wartość kosztorysowa przedstawioną przez biegłego rzeczoznawcę. 

Cena tego lokalu użytkowego wraz z udziałem w gruncie wynosi 105 650 000 zł.  

Wobec braku uwag Sekretarz Gminy odczytał projekt uchwały Nr XXVI/154/17 w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu użytkowego stanowiącego własność Gminy Janów, który 

został poddany pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały opowiedziało się 12 Radnych. 1 Radny 

wstrzymał się od głosu. 

Uchwała Nr XXVI/154/17 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu użytkowego 

stanowiącego własność Gminy Janów jest załącznikiem do protokołu.  

 

10. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA SPRZEDAŻ 

LOKALU MIESZKALNEGO NR 1 STANOWIĄCEGO WŁASNOŚĆ GMINY JANÓW 

 

 Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski. 

Poinformował, iż lokal nr 1 wynajmowany jest przez Panią Wandę Kołpak na podstawie 

umowy najmu z dnia 31.08.1994 r. W przypadku zbywania nieruchomości osobom fizycznym 

pierwszeństwo przysługuje osobie, która jest najemcą lokalu mieszkalnego a najem został 

nawiązany na czas nieoznaczony. Przedmiotem zbycia powinna być nieruchomość wraz z 

gruntem niezbędnym do racjonalnego korzystania z budynku. Ze względu na zabagnioną 



powierzchnię działki od strony rzeki i jej nieprzydatność do realizacji celów ustawowych 

Gminy, do sprzedaży lokalu mieszkalnego nr 1 zaplanowano przyjąć całą nieruchomość.  

Ustawy o gospodarce nieruchomościami stanowi, że Rada Gminy może udzielić bonifikaty od 

ceny lokalu ustalonej przez biegłego rzeczoznawcę, jeżeli nieruchomość jest sprzedawana, jako 

lokal mieszkalny. 

 Głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy Pan Antoni Rymarski. Poinformował 

radnych, aby zastanowili się, jakiej udzielić bonifikaty od ceny ustalonej przez biegłego 

rzeczoznawcy.   

 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę 15 minutową. 

 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Antoni Rymarski po wznowieniu obrad zapytał 

czy są propozycje udzielenia bonifikaty dla obu lokali mieszkalnych. 

Radny Pan Krzysztof Pryzmont zaproponował udzielenie 50% bonifikaty.  

Przewodniczący Rady zapytał czy są jeszcze inne propozycje. Wobec braku innych propozycji 

Przewodniczący Rady poddał zaproponowaną bonifikatę 50% dla dwóch mieszkań pod 

głosowanie. Za przyjęciem proponowanej 50% bonifikaty Radni opowiedzieli się jednogłośnie. 

 Następnie Sekretarz Gminy odczytał projekt uchwały Nr XXVI/155/17 w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 1 stanowiącego własność Gminy Janów, 

który został poddany pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych.  

Uchwała Nr XXVI/155/17 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego 

nr 1 stanowiącego własność Gminy Janów jest załącznikiem do protokołu. 

 

11. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODNY NA SPRZEDAŻ 

LOKALU MIESZKALNEGO NR 2 STANOWIĄCEGO WŁASNOŚĆ GMINY JANÓW 

 

 Kwestie omówił Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski. Poinformował, iż tak jak w 

przypadku lokalu mieszkaniowego nr 1 tak i w przypadku lokalu mieszkalnego nr 2 została 

udzielona taka sama bonifikata 50%.  

Przewodniczący Rady Pan Antoni Rymarski poprosił Sekretarza Gminy o odczytanie projektu 

uchwały. 

Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski odczytał projekt uchwały Nr XXVI/156/17 w sprawie 

wyrażenia zgodny na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 2 stanowiącego własność Gminy Janów, 



który został poddany pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały Radni opowiedzieli się 

jednogłośnie.  

Uchwała Nr XXVI/156/17 w sprawie wyrażenia zgodny na sprzedaż lokalu mieszkalnego 

nr 2 stanowiącego własność Gminy Janów jest załącznikiem do protokołu. 

 

12. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE USTALENIA REGULAMINU 

TARGOWISKA W JANOWIE 

 

 Projekt uchwały omówił Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski. Poinformował, iż w 

związku z ubieganiem się gminy Janów o dofinansowanie na budowę targowiska gminnego w 

Janowie zachodzi konieczność podjęcia uchwały ustalającej regulamin targowiska gminnego 

w Janowie. Został przygotowany najprostszy regulamin targowiska. Zostało określone w nim 

gdzie takie targowisko się znajduje, w jakie dni i w jakich godzinach będzie czynne. Co może 

być sprzedawane, a czego nie można sprzedawać oraz jakie zasady będą obowiązywać na 

terenie targowiska. I dlatego musimy podjąć taką uchwałę. Wobec braku uwag Sekretarz 

Gminy odczytał projekt uchwały Nr XXVI/157/17 w sprawie ustalenia regulaminu targowiska 

w Janowie, który został poddany pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały Radni opowiedzieli 

się jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXVI/157/17 w sprawie ustalenia regulaminu targowiska w Janowie jest 

załącznikiem do protokołu. 

  

13. WYRAŻENIE OPINII W SPRAWIE PRZEBIEGU DROGI EKSPRESOWEJ S19 

PRZEZ TEREN GMINY JANÓW 

 

 Głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy Pan Antoni Rymarski. Poinformował, iż do 

Rady Gminy wpłynęło pismo z AECOM Polska Sp. z o.o.  dotyczące „Wykonania Stadium 

techniczno-ekonomiczno-środowiskowego drogi krajowej nr S19 na odcinku: Kuźnica-

Sokółka-Korycin, aktualizacji Studium techniczno-ekonomiczno-środowiskowego drogi S19 

na odcinku Choroszcz-Chlebczyn, materiałów do wniosku o wydanie decyzji środowiskowej 

wszystkich odcinków drogi S19 długości ok. 160 km z podziałem na 4 części. Przewodniczący 

Rady odczytał treść pisma. Poinformował, iż materiały dotyczące tego pisma zostały przesłane 

wraz z zawiadomieniem do wszystkich Radnych.  

 Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu dla Sekretarza Gminy Pana Jerzego 

Pogorzelskiego, który poinformował Radnych, że nie chodzi tu o to czy my chcemy ta drogę 



czy nie, ale o to, jakie warianty przebiegu drogi przez naszą gminę byłby dla nas 

najkorzystniejszy. Sekretarz Gminy przedstawił Radnym wszystkie warianty.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy są jeszcze jakieś pytania odnośnie 

wariantów. 

Radny Gminy Pan Zdzisław Stasiełuk – przedstawił sytuację rolników wsi Przystawka w 

przypadku realizacji wariantu trzeciego czerwonego. Droga w tym wariancie przecina wiele 

gospodarstw oraz w dwóch przypadkach przebiega przez zabudowania. Sytuacja taka w bardzo 

dużym stopniu utrudni życie mieszkańcom oraz uniemożliwi prowadzenie działalności 

rolniczej. Pan Radny jest za przyjęciem wariantu jak najdalej wsi.  

Radny Gminy Pan Józef Bochenko – mieszkańcom Nowowoli nie podobają się warianty, które 

przecinają ich grunty. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Antoni Rymarski zapytał czy są jakieś pytanie. Wobec braku 

pytań Przewodniczący zarządził procedurę uszeregowania wariantów. Poinformował Radnych, 

iż należy uszeregować warianty od najbardziej korzystnego do najmniej korzystnego 

przypisując najbardziej korzystnemu wariantowi ilość punktów. Przewodniczący rozdał karty 

do uszeregowania tych wariantów.  

 Następnie po uszeregowaniu wariantów przez Radnych Przewodniczący Rady zaprosił 

Radnego Pana Ryszarda Szackiego o pomoc w podliczeniu wariantów.  

W dalszej kolejności Przewodniczący ogłosił jak zostały uszeregowane warianty. 

Najkorzystniejszym wariantem według Radnych był wariant nr 4, następnie wariant nr 1 i nr 3 

uzyskały taką samą liczbę punktów, następnie wariant nr 2. 

  

14. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z XXV SESJI RADY GMINY JANÓW 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwag do protokołu z ostatniej sesji nie 

wniesiono. Wobec powyższego przeprowadzono głosowanie. Za przyjęciem protokołu z XXV 

sesji Rady Gminy opowiedziało się 13 Radnych. 

 

15. WOLNE WNIOSKI 

 

 Głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy Pan Antoni Rymarski. Poinformował, iż do 

Wójta Gminy jak również do Rady Gminy wpłyną protest od mieszkańców wsi Nowowola 

odnośnie budowy wytwórni masy bitumicznej. Przewodniczący Rady odczytał protest 



mieszkańców wsi Nowowola. Przewodniczące Rady udzielił głosu mieszkańcom wsi 

Nowowola. 

Sołtys wsi Nowowola Pani Justyna Maksimczyk – zapytała, dlaczego Pan Wójt podjął 

decyzję nie informując o tym sołtysa, radnego ani mieszkańców wsi Nowowola. Mieszkańcy 

dowiedzieli się o tym z Internetu. 

Wójt Gminy Pan Czesław Jan Kiejko – poinformował, że żadna decyzja nie została podjęta, 

postępowanie jest w trakcie i o jego wynikach wszyscy zostaną poinformowani 

Mieszkanka wsi Nowowoli Pani Kondrat – zapytała, dlaczego pan Wójt rozpoczął 

postępowanie w tej sprawie a nie się nie zgodził tak jak inne gminy. Stwierdziła również, że 

mieszkańcy się na nic nie zgadzają i że nie będzie już nic, nikt nie kupi zboża, nikt nie kupi 

domu. Powiedziała, ze jak radni nie pomogą to będą szukać pomocy gdzie indziej w tej sprawie. 

Mieszkaniec wsi Nowowola Pan Marian Ostaszewski – stwierdził, że wyasfaltowanie drogi 

w Nowowoli to nie jest jakieś szczególne wydarzenie a działania w ramach obowiązku Wójta 

Gminy. Porównując zaistniałą sytuację do sytuacji rodzinnej powiedział, iż Pan Wójt próbuje 

wyprowadzić do naszej wspólnej rodziny wprowadzenie po ciuchu niechcianego sublokatora, 

jakim była by wytwórnia masy bitumicznej. 

Wójt Gminy Pan Czesław Jan Kiejko, – jeżeli do mnie wpływa wniosek moim obowiązkiem 

jest wszczęcie i prowadzenie postępowania. W chwili obecnej jesteśmy na etapie uzyskania 

informacji z innych organów. Na wszystkie wnioski zostanie udzielona odpowiedz na państwa 

protest również zostanie udzielona odpowiedz. 

Mieszkaniec wsi Nowowola Pan Marian Ostaszewski, – do kogo Pan Wójt się zwrócił i o 

co? 

Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski – udzielił odpowiedzi, że zwrócono się do 

Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w Białymstoku i Państwowego Inspektora 

Sanitarnego oto czy konieczna jest ocena oddziaływania na środowisko w tej inwestycji. 

Wójt Gminy Pan Czesław Jan Kiejko – powiedział, iż o wszystkich dokumentach 

otrzymanych z instytucji ochrony środowiska będą informowani wszyscy zainteresowani 

zgodnie z przepisami. 

 

 Przewodniczący Rady Pan Antoni Rymarski poinformował o zakończeniu realizacji 

przebudowy drogi w miejscowości Nowowola oraz podziękował Radnym za wskazanie tej 

inwestycji do realizacji, a Panu Wójtowi za jej wykonanie.  

 Następnie Przewodniczący Rady poinformował, iż na jego ręce wpłynęła skarga od 

Pana Zdzisława Matysa na działalność Pana Wójta. W związku z tym, że organem właściwym 



do kontroli pracy Wójta jest Komisja Rewizyjna, składam skargę na ręce Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej Pana Alfreda Turela.  

 

16. ZAMKNIĘCIE SESJI 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Antoni 

Rymarski zamknął XXVI sesję Rady Gminy. Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

    Protokolantka       Przewodniczący Rady Gminy 

Marta Muklewicz                Antoni Rymarski 

 

 


